
 
 

Corporate Tennis Training Scheme 

工商機構網球訓練計劃 

Application Form 申請表 

Please complete the form and submit the crossed Cheque by mail to Hong Kong, China Tennis Association, HKCTA Tennis Centre, Kowloon Tsai Park, 
13 Inverness Road, Kowloon City, Kowloon. 

請將填妥的申請表連同劃線支票，郵寄至九龍九龍城延文禮士道 13號九龍仔公園    中國香港網總網球中心。 

Corporate Information 工商機構資料 
Name of Company  公司名稱 

 
 
 

Contact Person  聯絡人 

Tel. No.  電話號碼 

 
 
 

Fax No. 傳真號碼 E-mail 電郵地址 

 
 

Address 地址 

 
 
 

 

Course Information 訓練班資料 
Level 程度* 

 
 
Elementary 初班 / Intermediate 中班 / Advanced 高班 

 

Venue 地點 

First Choice 
第一選擇 

 
 
 
 

Second Choice 
第二選擇 

Third Choice 
第三選擇 

Date 日期 

 
From由                           to 至                               (Every 逢星期            ) 

Time 時間 

 
上午/下午                     am/pm    to至    上午/下午                     am/pm 

No. of Participants 人數 

 
 
 
 

No. of lessons 堂數 

 
 
Each course consists of 12 court-hours, 6 lessons of 2 hours each 
每班共十二小時，由六節兩小時課程組成 

*Delete where inappropriate 請刪去不適用者 

Others 其他 
We accept the Terms and Conditions of this Corporate Tennis Training Scheme. 
本公司接納此工商機構網球訓練計劃的條款。 

 
The information provided will only be used for enrollment and promotion of recreation and sports activities organized by our Association and co-
organizing parties. For correction of or access to personal data after submission of this form, please contact the staff of our Association. 
所有資料只會用於本會與合辦機構的康體活動報名事宜及活動宣傳之用。遞交申請表後，如有更改或查詢資料，可與本會職員聯絡。 

 

Signature & Company Chop 
簽署及公司蓋印 

 
 
 
 

Date 日期 

 


